



PROTOKOLL FRÅN RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR

Sammanträdesdatum: 2013-03-13

Justeras:

Justerare
Nisse Duwähl

Justerare
Karin Rask

Frånvarande: Göran Weidenmark

Ledamöter	Ersättare	Tjänstemän	Politiker
Nisse Duwähl Lotta Rosenström , HSO/ FUB Margareta Jonsson , HSO/SDF Göran Weidenmark , HSO/NHR Karin Rask , HSO/ FHLIS Seppo Mälkki , HSO/ RSMH		Therese Lang bitr enhetschef beställarenheten, Sara Heppling Trygg samhällsplanerare Susanne Leinsköld Utvecklingschef Gisela Palm Lamerstedt Enhetschef beställarenheten	

Särskilt inbjudna: Berit Mårtensson, trafikkontoret och Susanne Leinsköld, stadsdelsförvaltningen.

§ 1 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes

§ 2 Val av justerare

Nisse Duwähl och Karin Rask

§ 3 Föregående protokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§ 4 Information från nämnd och förvaltning

Susanne Leinsköld presenterar sig och berättar om sitt kommande arbete i stadsdelsförvaltningen. Susanne tillträdde som utvecklingschef i slutet av 2012. Hon kommer arbeta med att implementera resultatbaserad styrning i förvaltningen, med fokus på bättre brukarfokuserade mål och uppföljning bland annat.

Berit Mårtensson arbetar på Trafikkontoret och ansvarar för 10 stadsdelar. Berit arbetar främst med planering och granskning. Skärholmen har olyckligtvis inte hunnits med under åren. Berit presenterar Busslinje 135. Rådet framför åsikter över linjen, Berit tar med sig synpunkterna till trafiksäkerhetsansvariga på Trafikkontoret. Busshållsplatserna ska börja byggas under våren 2013 och vara klar innan 2013 slut. Vid behov av räcken vid gatusnuttar kan trafikkontoret göra det samtidigt som busshållsplatserna ordnas.

Berit planerar en inventering av utomhusmiljön i Skärholmen tillsammans med Jean Lois, landskapsarkitekt och Skärholmens stadsdelsförvaltning i maj 2013. Rådet för funktionshinderfrågor kommer också att delta. Då kommer man bland annat att titta på övergångsställen och passager. Inför vandringen kommer förvaltningen och Berit att träffas, för att inventera vad som är gjort och vad som behöver göras i stadsdelen. Sara Heppling kallar till mötet, förslagsvis i april.

Sara Heppling informerar om att förvaltningen har sökt pengar för renovering av trappor som behöver tillgänglighetsanpassas. Ett arbete pågår med att dela upp tillgänglighetsplanen utifrån ansvarsområden. Sara berättar att fh-rådet och förvaltningen har påbörjat arbetet med att följa upp tillgänglighetsplanen samt äldre i centrum.

Andreas Thorstensson berättar att en utbildning för personliga assistenter, ledsagare och avlösare är på gång, för att höja kunskapen vad gäller social dokumentation. Skyldighet att dokumentera har funnits länge, men assistansenheten har haft praktiskt svårigheter att utföra arbetet. En fråga ställs från rådet angående när brukarna ska få veta att samtlig personal ska gå på utbildning. Andreas tar med sig frågan till ansvariga enhetschefer.

Andreas vill gärna komma till rådet och informera om avdelningens resultat av brukarenkäten. Andreas och Therese bokar in ett datum. Arbetet med att återkoppla resultatet till brukarna och enheterna pågår nu. Enkäterna avseende 2013, planeras att skickas ut innan sommaren.

Hemtjänstpersonalen utbildas just nu i teckenspråk, för att möta det behov som kan uppstå i samband med att seniorboendet för döva nu är inflyttningsklart.

Andreas informerar vidare om att ledningen har gjort ett oanmält nattbesök på en av stadsdelens LSS bostäder. Besöket gjordes eftersom det fanns en misstanke om risk för

missförhållande, något som bekräftades under det oanmälda besöket. Ingen boende har råkat illa ut. Avdelningen gjorde en anmälan enligt lex Sarah och utredningen är nu i det närmsta klar. Personalen som berörs av anmälan är avstängda från sitt arbete i väntan på att utredningen blir klar. Beställarenheten ska informeras.

Frågan lyfts från rådet angående hur planeringen av LSS bostäder ser ut i staden/stadsdelen. Andreas och Gisela informerar om hur stadsdelen arbetar för att driva den utvecklingen framåt. Det är svårt, behovet påtalas regelbundet.

Gisela informerar om beställarenheten och dess ekonomiska läge. Föreslår en dialog med rådet inom neuropsykiatri. Rådet har förslag på en temadag med föreläsning inom neuropsykiatri. Lotta har ett förslag på föreläsare som hon kommer att förmedla till Therese Lang. Therese undersöker hur det ligger till med rådets årliga bidrag för utbildningar.

§ 6 Aktuella barn och ungdomsfrågor

§ 7 Inkommande post

Inkommande post/e-post förmedlas löpande till rådets medlemmar.

§ 8 Övriga frågor

Karin Rask undrar över sitt arvode för april 2012. Therese undersöker detta.

Nästa möte äger den 11 april

Mötet avslutas

Vid tangentbordet

Therese Lang